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Protokół Nr XIX/20 

z XIX sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 21 kwietnia 2020 r. w godzinach od 12.00 do 15.45 

 w sali Domu Kultury w Mieścisku. 

 

Adn.1 

 XIX sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. Na wstępie powitała na sesji Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, przybyłych 

radnych, Sekretarz Gminy – P.Alicję Kędracką, Skarbnik Gminy – P.Paulinę Durak, radcę 

prawnego – P.Mirosławę Nowakowską, inspektor ds. obsługi organów gminy – P.Wiesławę 

Kujawa oraz informatyka – P.Piotra Mnichowskiego. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana, 

administratorem danych jest Gmina Mieścisko, a klauzula informacyjna znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej. 

(Lista obecności gości stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu). 

Adn. 2 – Stwierdzenie quorum 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła na podstawie listy obecności, że na 15 radnych 

Rady Gminy, na  dzisiejszej sesji obecnych jest 13, co stanowi quorum a zatem Rada jest 

prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni to: Borowiak Rafał i Kulczyński Roman. 

(Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi  Załącznik Nr 2 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że z uwagi na zagrożenie  epidemiologiczne  COVID-19 

dzisiejsza sesja odbywa się w Domu Kultury w Mieścisku z zachowaniem środków ostrożności 

(wymagana odległość, środki dezynfekujące, rękawiczki i maseczki) bez urządzeń do 

elektronicznego głosowania. W związku z powyższym zgodnie z art. 44 pkt 1 Statutu Gminy na 

sesji przeprowadzane będzie głosowanie imienne. Odbywa się ono w taki sposób, że radny  

wywołany kolejno z listy obecności z nazwiska i imienia wypowiada się czy głosuje „za” 

uchwałą, „przeciw” czy „wstrzymuje się od głosu”. 

 

Adn. 3 

 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że Porządek obrad sesji wraz z zaproszeniem 

został dostarczony radnym w ustawowym terminie, po czym zapytała czy ktoś wnosi zmiany 

do w/w porządku obrad ? 

Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 

 

Adn. 4 – Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 

 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do 

wglądu w biurze Rady Gminy i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń. W związku z powyższym 

zgłosiła wniosek o jego przyjęcie bez odczytywania poddając pod głosowanie imienne. 
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Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy 

z nich wypowiadał czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw” czy „wstrzymuje się od głosu”. 

Następnie stwierdziła, że w głosowaniu brało udział 13 radnych i 13 radnych głosowało „za”. 

W związku z powyższym protokół z ostatniej sesji został przyjęty jednogłośnie bez 

odczytywania. 

 (Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 5 – Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – P.Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnej. 

(Sprawozdanie Wójta stanowi Załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Adn. 6 – Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy stałych Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 

- radny Witucki Marian – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że z uwagi na 

panującą sytuację epidemiologiczną w kraju, Komisja od ostatniej sesji nie odbyła żadnego 

posiedzenia; 

- radny Karasiewicz Tomasz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu Rady – poinformował, że z uwagi na zagrożenie epidemiologiczne Komisja nie odbyła 

żadnego posiedzenia; 

- radna Chelwing Kamila – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu – poinformowała, że z uwagi na obecną sytuację wynikającą ze stanu epidemii na 

terenie kraju Komisja nie odbyła posiedzenia; 

- radny Kulczyński Roman – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji – poinformował, że z uwagi na panujące zagrożenie 

epidemiologiczne Komisja nie odbyła żadnego posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady przed realizacją kolejnych punktów porządku sesji od 7 do 10 

obejmujących sprawozdania zaproponowała aby przyjąć je bez dyskusji, a jeśli radni mają do 

sprawozdań zapytania to mogą skierować je na piśmie do Urzędu Gminy i dostaną również 

odpowiedź na piśmie.  

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2019 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku za 2019 rok. 

10. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2019 rok. 

Do przedstawionej propozycji przez Przewodnicząca Rady radni nie zgłosili uwag. 

 

Adn. 11. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu skargi radnego Gminy Mieścisko na uchwałę Nr XVIII/131/20 
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Rady Gminy Mieścisko z dnia 17 marca 2020 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

W związku z projektem uchwały w sprawie przekazania skargi do WSA poprosił o zabranie 

głosu zainteresowany radny P.Tomasz Karasiewicz, który w swoim wystąpieniu min. 

oświadczył, że nie wykorzystywał działki gminnej niezgodnie z art.24f ust.1 ustawy o 

samorządzie gminnym do działalności gospodarczej jak również wyjaśnił, że nie został 

poinformowany o wszczęciu przeciwko niemu postępowania w sprawie wygaśnięcia mandatu 

radnego. 

W kwestii prowadzonego postępowania Wójt Gminy wyjaśnił, że postępowania nie prowadził 

Wójt tylko Rada Gminy. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu 

uchwały w sposób imienny: wyczytując kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i 

każdy z nich wypowiadał czy głosuje „za”, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 12 

radnych biorących udział w głosowaniu (radny Karasiewicz Tomasz nie brał udziału w 

głosowaniu): 8 głosowało „za”, 1 „przeciw” i 3 „wstrzymało się od głosu”. Uchwała została 

podjęta większością głosów. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 5 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

skargi radnego Gminy Mieścisko na uchwałę Nr XVIII/131/20 Rady Gminy Mieścisko z dnia 17 

marca 2020 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego stanowi Załącznik Nr 6 

do protokołu). 

 

Adn.12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego w wysokości wyższej niż określona 

w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały w sposób imienny: 

wyczytując kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał czy 

głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 7 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznych innych form 

wychowania przedszkolnego w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu 

zadań oświatowych stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Adn.13.Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania i pozbawiania 

stypendiów sportowych oraz przyznawania nagród sportowych za osiągnięcia w dziedzinie 

kultury fizycznej i sportu. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 
W/w uchwała ponownie powraca pod obrady sesji na skutek uchylenia wcześniejszej uchwały 
tej treści przez Wojewodę. 
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Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. W związku z brakiem pytań 
zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania imiennego. 
Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 9 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów 

sportowych oraz przyznawania nagród sportowych za osiągnięcia w dziedzinie kultury 

fizycznej i sportu stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu). 

 
Adn.14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju oraz 
Planu Lokalnego Rozwoju Gminy Mieścisko na lata 2021-2030. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 
W związku z wyczerpaniem zapytań do projektu uchwały Przewodnicząca Rady zamknęła 
dyskusję i przystąpiła do głosowania imiennego. 
Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za”, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 11 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju oraz Planu Lokalnego 
Rozwoju Gminy Mieścisko na lata 2021-2030 stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 
 
Adn.15.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Mieścisko-Gorzewo. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały w której zabrał głos radny 

Karasiewicz wyjaśniając, że radni na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji dyskutowali na 

temat tego planu  i wnioskowali, że celem tej uchwały jest zablokowanie planowanej budowy 

fermy drobiu, a o tym nie jest zapisane w uzasadnieniu do uchwały. Radny wyraził obawę, że 

widzi zagrożenie w takim działaniu w przyszłości, że np. rolnicy będą chcieli rozbudowywać 

gospodarstwa i też mogą wnioskować do gminy o zmianę planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że jednym z podstawowych celów opracowania planu jest ochrona 

gruntów rolnych przed inwestycjami, które temu przeszkodziłyby. 

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że również na komisjach wspólnych radni dyskutowali, że w 

sytuacji kiedy wiatraki zablokują rozwój budownictwa mieszkaniowego na terenie gminy to 

jest to kierunek, że może się Mieścisko rozwijać. 

W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i przystąpiła do 

głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za”, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 
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Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 12 głosów „za” podjęciem 

uchwały i 1 radny głosował „przeciw”. Uchwała została podjęta większością głosów. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 12 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Mieścisko-Gorzewo stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Adn. 16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej 

w Pląskowie 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 

Przedmiotem uchwały jest grunt położony za budynkiem świetlicy wiejskiej (dawna szkoła). 

Do września 2019 r. część działki nr 36, która obecnie stanowi działkę nr 36/1 była 

przedmiotem dzierżawy i była wykorzystywana rolniczo. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały w której głos zabrali: 

- radny Kulczyński – czy sprzedaż nieruchomości będzie w przetargu ? 

- radny Rodzewicz – jak to się ma do ustawy, że dzierżawca ma pierszeństwo do kupna ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że prawo pierwokupu jest kiedy nieruchomość jest przedmiotem 

dzierżawy, a nie w sytuacji kiedy dzierżawa wygasła. 

- Radca Prawny – P.Mirosława Nowakowska – zwróciła uwagę, że ta nieruchomość jest wolna 

od wszelkich obciążeń. 

W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i przystąpiła do 

głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 14 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Pląskowie stanowi  

Załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Adn.17.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 
w Gołaszewie 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 
Przedmiotem uchwały jest nieruchomość, której właścicielem jest osoba fizyczna i przylega 
ona do nieruchomości zabudowanej budynkiem świetlicy wiejskiej i remizy strażackiej. 
Nabycie w/w działki pozwoli na lepsze zagospodarowanie obszaru przy świetlicy wiejskiej. 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały w której głos zabrali: 
- radny Karasiewicz – zapytał za jaką cenę gmina chce nabyć działkę ? 
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że na podstawie wstępnych rozmów wielkość i cena działki jest 
zbliżona jak przy sprzedaży nieruchomości we Wieli. 
- radny Witucki – zwrócił uwagę na widoczny na mapce na w/w działce budynek ? 
W odpowiedzi P.Wójt wyjaśnił, że jest to pustostan - szopka, budynek po byłej mleczarni, który 
zostanie usunięty. 
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W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i przystąpiła do 

głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 16 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Gołaszewie 
stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu). 
 
Adn. 18. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości od gruntów i 

budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, grup przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległą pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Przemysław Renn. 
Proponowana uchwała dot. zwolnień w podatku od nieruchomości to jedno z działań Tarczy 
antykryzysowej, która ma na celu pomoc finansową dla przedsiębiorców, których płynność 
finansowa uległa pogorszeniu na skutek wystąpienia stanu epidemii. Dotyczy ona 
przedsiębiorców prowadzących zakłady fryzjerskie, kosmetyczne i szeroko rozumianą 
gastronomię. 
Zwolnienie obejmuje okres od 1 kwietnia do 30 czerwca br. 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały w której głos zabrali: 
- radna Mączyńska – zapytała kiedy mieszkańcy będą mogli składać pierwsze wnioski ? 
W odpowiedzi P.Wójt wyjaśnił, że uchwała wchodzi w życie z dniem 1 kwietnia br. Jeśli nastąpi 
opublikowanie bez uchylenia to mieszkańcy będą mogli ubiegać się o zwolnienie z podatku; 
- radny Kulczyński – zapytał o przewidywane koszty z tytułu zwolnień z podatku od 
nieruchomości ? 
W odpowiedzi P.Wójt wyjaśnił, że po dokonanej analizie co do wysokości zwolnień z podatków 
to byłby to maksymalny koszt 22.000 zł in minus dla budżetu gminy. 
- radny Karasiewicz – zapytał czy Pan Wójt przewiduje również jakieś zwolnienia dla rolników? 
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że branże, które zwalnia się z podatku od nieruchomości  są w 
uchwale wyszczególnione. Wnioski indywidualne rolników cały czas wpływają i dotyczą one 
zwolnień, umorzeń w podatku. Obecnie wiemy jaka jest sytuacja z wodą. Jeśli ktoś czuje 
uszczerbek w swoich dochodach na skutek istniejącej sytuacji zawsze może złożyć wniosek i 
będzie on indywidualnie rozpatrywany. 
W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i przystąpiła do 
głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy 

z nich wypowiadał czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 18 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości od gruntów i budynków 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, grup przedsiębiorców, których 
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płynność finansowa uległą pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych z powodu COVID-19 stanowi Załącznik 19 do protokołu). 

 

Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Aktywności Zawodowej w 

Gołaszewie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. W związku z brakiem pytań 

zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 20 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zwolnienia Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie z obowiązku 

wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu gminy stanowi Załącznik Nr 21 do 

protokołu). 

 

Adn.20.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wągrowieckiemu. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały: 

- radna Chelwing Kamila – zaproponowała „może jako radni moglibyśmy się dołożyć do zakupu 

respiratora dla Szpitala w Wągrowcu ?” 

- radna Mazurek – zaproponowała aby dyskusję w tej kwestii przenieść po sesji. 

- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę, że to rząd jest zobowiązany do finansowania służby 

zdrowia, a nie jest to rolą samorządu. Można tylko podziękować społeczeństwu. Jednocześnie 

oświadczył, że będzie głosował za podjęciem uchwały. 

W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i przystąpiła 
do głosowania imiennego nad projektem uchwały. 
Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 
czy głosuje „za”, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 
Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi  Załącznik Nr 22 do protokołu). 

 (Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wągrowieckiemu stanowi 

Załącznik Nr 23 do protokołu). 

 

Adn.23.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok. 

Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak przedstawiła zwiększenia i zmniejszenia dochodów i 

wydatków w budżecie gminy jak również przedstawiła Autopoprawkę do uchwały w sprawie 

zmian w wyniku czego łącznie w budżecie Gminy: 

- zmniejsza się dochody o kwotę:  5.501.743,88 zł 
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- zmniejsza się wydatki o kwotę: 5.064.887,88 zł 

-zwiększa się przychody z tytułu nadwyżki dochodów i wolnych środków o kwotę:  

436.856,00zł  

- zwiększa się przychody z tytułu dotacji jako zwrot kosztów dowozu osób niepełnosprawnych 

do ZAZ:  5.112,00 zł 

- dokonuje się zmian w planie finansowym wydzielonego rachunku dochodów własnych w 

Szkole Podstawowej i Przedszkolu; 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powstała w związku z 

przyznaniem Gminie Mieścisko dofinansowania na realizację inwestycji „Przebudowa drogi 

gminnej nr 220564P (ul.Słoneczna) w Mieścisku” w ramach Funduszu Dróg Samorządowych 

na skutek której zwiększa się dochody o kwotę 694.506,82 zł. 

W związku z powyższym zwiększa się wydatki o kwotę  1.400.006,82 zł w dziale 600 – Transport 

i łączność z przeznaczeniem na realizację inwestycji „Przebudowa drogi gminnej nr 220564P 

(ul. Słoneczna) w Mieścisku” w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały w której głos zabrali: 

- radny Kozłowski Tomasz zwrócił uwagę na celowość następujących wydatków; 

1) kwota 70.000 zł na Ośrodek Zdrowia Lekarzy Rodzinnych, 

2) zwiększenie o 10.000 zł dotacji dla Gminnej Biblioteki Publicznej 

W odpowiedzi na powód zwiększenia dotacji dla Biblioteki Publicznej Wójt Gminy wyjaśnił, że 

jest to odpowiedź na wcześniejszy wniosek Dyrektora o zwiększenie środków na organizowany 

Dzień Kobiet, zajęcia PILATES oraz zespół „Jarzębinki”. 

- radny Kozłowski Tomasz – zapytał czy osoby chodzące na PILATES nie mogą sobie tego 

zapłacić ? 

Wójt Gminy – wyjaśnił, że jako Wójt nie może ingerować na co Dyrektor ma wydać pieniądze. 

Jest jeszcze Komisja Oświaty i Kultury Rady Gminy, która może porozmawiać z Dyrektorem na 

posiedzeniu. Jednocześnie Wójt zwrócił uwagę na istniejący stan epidemii i ograniczenie 

organizacji wielu imprez także w naszej gminie co będzie miało skutek w cięciu wydatków. To 

samo dotyczy wydatków stowarzyszeń, które wygrały konkurs ale nie prowadzą działalności 

sportowej. Podobnie jak chodzi o działalność Stowarzyszenia Jana Pawła II czy wydatki 

zaplanowane w ramach funduszu sołeckiego na Dzień Dziecka. 

- radna Chelwing – stwierdziła, że opracowując plan pracy Komisji Oświaty na II półrocze 

można zaplanować posiedzenie z udziałem P.Dyrektora GBP celem zapoznania z 

wykorzystaniem dotacji przyznanej z budżetu gminy; 

- radna Mazurek – zwróciła uwagę, że w ubiegłym roku była dotacja 550.000 zł, w tym 650.000 

zł. Był Dzień Kobiet, teraz  PILATES i znowu dokładamy. Brakuje teraz działalności. Teraz idzie 

na zakupy. Oczekujemy od tej jednostki coś więcej. Czy Biblioteka też pisze o środki ze źródeł 

zewnętrznych ? 

- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę, że realizacja budżetu będzie uzależniona od warunków w 

kraju a na dzisiaj nie wiemy jak to będzie wyglądało. 

W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania. W 

pierwszej kolejności głosowano nad  Autopoprawką do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy. 

Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy 

z nich wypowiadał czy głosuje „za”, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 
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Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za”. 

Autopoprawka w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 24 do protokołu). 

Następnie głosowano nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020 rok wraz z 

autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy 

z nich wypowiadał czy głosuje „za”, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 25 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok po uwzględnieniu 

autopoprawki stanowi Załącznik Nr 26 do protokołu). 

 

Adn.22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/109/19 Rady Gminy Mieścisko 

z dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na 

lata 2020-2025. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Paulina Durak. 

Projekt WPF dostosowuje się do uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 

Jednocześnie Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

- W załączniku Nr 1 do projektu uchwały w sprawie zmiany w WPF na lata 2020-2025 dokonuje 

się zmian zgodnie ze zmianami w Autopoprawce do projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Mieścisko na 2020 rok; 

- w Załączniku Nr 2 do projektu uchwały w sprawie zmiany WPF na lata 2020-2025 dokonuje 

się zmian w przedsięwzięciu: „Nowe miejsca wychowania przedszkolnego dla dzieci 3- 4 

letnich w Gminie Mieścisko” poprzez dodanie nakładów finansowych w wysokości 

116.508,00zł.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały w której głos zabrali: 

- radny Karasiewicz – zapytał czy planowana budowa sali sportowej w Popowie Kościelnym ma 

być przy samej  Szkole Podstawowej ? 

W odpowiedzi P.Wójt wyjaśnił, że jego zamysłem jest żeby ta sala była przy Szkole; 

- radna Chelwing – zapytała o całkowity koszt budowy sali ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy szacujemy kwotę 2.100.000 zł. 

- radna Mazurek – zwróciła uwagę, że sala sportowa w Popowie Kościelnym to jest priorytet; 

- radny Kozłowski Tomasz – zwrócił uwagę na planowane w budżecie niemałe środki na 

inwestycje, które Rada przegłosuje nie wiedząc do końca jak te inwestycje będą wyglądały, tj: 

- Budowa sali sportowej w Popowie Kościelnym – 2.100.000 zł 

- Rewitalizacja Parku Św.Huberta w Mieścisku – 700.000 zł 

Podobnie na poprzedniej sesji uchwała o środkach na „Szatnię na medal”; 

- radna Mazurek – podzieliła stanowisko radnego aby na etapie projektowania wstępnego 

inwestycji, radni mieli już możliwość zapoznania się z planami, ponieważ jak powstanie projekt 

to on już jest gotowy i Rada jest przed faktem dokonanym, a tak każdy radny może miałby jakiś 

pomysł. Chodzi o wcześniejszą rozmowę, żeby zrobić konsultację społeczną; 
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- radny Kozłowski Tomasz – „jestem za budową szatni w Mieścisku przy Szkole. Jednak jeśli ja 

na coś głosuję to wcześniej chciałbym wiedzieć jak wygląda projekt”; 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że zawsze odpowiedzialność leży po jego stronie. 

- radna Mazurek – stwierdziła, że współpraca byłaby budująca. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i przystąpiła w 

pierwszej kolejności do przegłosowania autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2025. 

Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy 

z nich wypowiadał czy głosuje „za”, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za”. 

Autopoprawka w głosowaniu została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 27 do protokołu). 

Następnie głosowano nad projektem uchwały w sprawie zmiany WPF wraz z autopoprawką. 

Przewodnicząca Rady wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy 

z nich wypowiadał czy głosuje „za”, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za” podjęciem 

uchwały. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 28 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/109/19 Rady Gminy Mieścisko z dnia 18 grudnia 

2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na lata 2020-2025 wraz 

z autopoprawką stanowi Załącznik Nr 29 do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady o godz.13.50 zarządziła 30 minut przerwy, przed procedowaniem bloku 

uchwał związanych z gospodarką odpadami. 

Po przerwie o godz.14.20 wznowiła obrady i powitała obecną na sesji inspektor ds. gospodarki 

odpadami w Urzędzie Gminy – P.Natalię Włodarczak, która przystąpiła do przedstawienia  w/w 

projektów uchwał wykorzystując do tego celu prezentację. 

W ramach prezentacji omówiła kompleksowo wszystkie projekty uchwał. 

(Prezentacja o systemie gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Mieścisko stanowi 

Załącznik Nr 30 do protokołu). 

 

Po zakończonej prezentacji radny Rodzewicz odniósł się do projektu uchwały w sprawie  

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz częstotliwości odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposobie 

świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych zgłosił 

zastrzeżenia co do ustawowej zmiany liczby odbioru z budynków wielolokalowych odpadów 

zmieszanych i bio. Dotychczas w okresie od kwietnia do października były odbierane co 2 

tygodnie, a teraz ma być co tydzień. Zdaniem radnego w naszej gminie system odbioru w/w 

odpadów 2 razy w miesiącu sprawdził się i był wystarczający.Za ten dodatkowy odbiór ktoś 

będzie musiał zapłacić. Skorzystają na tym firmy bo przyjadą po puste pojemniki. Radny 
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zaproponował żeby spróbować pozostawić nawet wbrew ustawie dotychczasowy system 

odbioru 2 razy w miesiącu, co może skutkować ewentualnie rozstrzygnięciem Wojewody. 

 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że nie może zaproponować innego zapisu w uchwale, skoro tak 

mówi ustawa. 

Radca Prawny w uzupełnieniu dodała, że brak rozstrzygnięć w temacie uchwał 

podejmowanych przez samorządy związanych z gospodarką odpadami to na dzisiaj wyjątek. 

Jeśli chodzi o nieruchomości niezamieszkałe to przedsiębiorcy będą ostatecznie decydować 

czy z tego systemu skorzystają. 

W związku z brakiem innych zapytań Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i przystąpiła do 

przegłosowania projektu uchwały: 

 

Adn. 23.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi powstającymi na nieruchomościach, na których zamieszkują 

mieszkańcy, ustalenia wysokości tej opłaty oraz zwolnień z części opłaty. 

 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne. Wyczytywała kolejno z listy 

obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał czy głosuje „za” uchwałą, 

„przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13: głosów „za” oddało 10 radnych, 

głosów „przeciw” 1 i 2 radnych „wstrzymało się od głosu”. Uchwała została podjęta 

większością głosów. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 31 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi powstającymi na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy, 

ustalenia wysokości tej opłaty oraz zwolnień z części opłaty stanowi Załącznik Nr 32 do 

protokołu). 

 

Adn.24. Podjęcie uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady 

komunalne oraz ustalenia  stawki opłaty za pojemnik i worek. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. W związku z brakiem pytań 

zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za”. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 33 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne oraz 

ustalenia  stawki opłaty za pojemnik i worek stanowi Załącznik Nr 34 do protokołu). 
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Adn.25.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. W związku z brakiem pytań 

zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania imiennego. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za”. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 35 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie uchwalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe stanowi Załącznik Nr 36 

do protokołu) 

 

Adn.26.Podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały pytając kto chciałby zabrać 

głos. W związku z brakiem pytań zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania imiennego. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za”. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 37 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi stanowi Załącznik Nr 38 do protokołu). 

 

Adn.27.Podjęcie uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały pytając czy ktoś chciałby 

zabrać głos ? 

W związku z brakiem pytań zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania imiennego. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 i oddano 13 głosów „za”. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 39 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej stanowi Załącznik Nr 40 do 

protokołu). 
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Adn.28.Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz częstotliwości odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i sposobie świadczenia usług przez punkty 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały, pytając czy ktoś chciałby 

zabrać głos ? W związku z brakiem pytań zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania 

imiennego. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 radnych i oddano 12 głosów „za” i 1 

głos „przeciw”. Uchwała została podjęta większością głosów. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 41 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz częstotliwości odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i sposobie świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów 

komunalnych stanowi Załącznik Nr 42 do protokołu). 

 

Adn.29.Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Mieścisko. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały pytając czy ktoś z radnych 

ma zapytanie ? 

W związku z brakiem pytań zamknęła dyskusję i przystąpiła do głosowania. 

Wyczytywała kolejno z listy obecności nazwiska i imiona radnych i każdy z nich wypowiadał 

czy głosuje „za” uchwałą, „przeciw”, czy wstrzymuje się od głosu”. 

Po przeprowadzeniu imiennego głosowania Przewodnicząca Rady stwierdziła, że na 13 

radnych obecnych na sesji, w głosowaniu brało udział 13 radnych i oddano 13 głosów „za”. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(Wykaz imiennego głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 43 do protokołu). 

(Uchwała w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Mieścisko 

stanowi Załącznik Nr 44 do protokołu). 

 

Adn. 30. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że od ostatniej sesji nie wpłynęła pod jej adresem żadna 

interpelacja. Podobnie na sesji żaden radny nie złożył interpelacji na piśmie. 

Adn.31. Wolne głosy i wnioski 

- radny Rodzewicz – zwrócił uwagę na plac przy nowo oddanym budynku Ośrodka Pomocy 

Społecznej i Policji, którego wykonanie urąga przyzwoitości z uwagi na brak spadu, co 
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spowoduje, że w czasie większych opadów woda będzie płynęła do środka. Tam powinny być 

zrobione studzienki. 

- Wójt Gminy – P.Przemysław Renn skierował słowa uznania i podziękowania dla P.Zdzisława 

Serwatki – Właściciela firmy SERPOL-Cosmetics za przekazane do każdego mieszkańca gminy 

mydło i płyn dezynfekujący. Przy tej okazji podziękował wszystkim, którzy zajęli się dystrybucją 

tych środków: strażakom, sołtysom oraz wolontariuszom. Jest to przejawem funkcjonowania 

solidarności międzyludzkiej w gminie. Wójt złożył też podziękowania tym wszystkim, którzy 

narażają swoje życie w czasie pandemii ale też podziękowania samym mieszkańcom za 

międzyludzką solidarność. 

- Przewodnicząca Rady – w imieniu wszystkich radnych dołączyła to tych podziękowań za  

wszystkie wspaniałe gesty solidarności w okresie epidemii. 

W związku z brakiem pytań i wniosków Przewodnicząca Rady kończąc sesję podziękowała 

pracownikom Urzędu Gminy i Gminnej Biblioteki Publicznej za przygotowanie sali na dzisiejszą 

sesję aby mogła odbyć się w bezpiecznych warunkach. Na tym zamknęła XIX sesję Rady Gminy 

Mieścisko. 

 

  Protokółowała:      Przewodniczyła sesji: 

 Inspektor ds. obsługi organów    Przewodnicząca Rady 

 Gminy 

            /Wiesława Kujawa/        /Kamila Mazurek/ 

        

 

 

 


